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PROTOKÓŁ NR 30/2020 
 

z XXX sesji Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego odb ytej w dniu 25 listopada 
2020 roku o godz. 14:00 z wykorzystaniem środków porozumiewania si ę na odległo ść 
(online), a zako ńczono o godz. 16:45 tego samego dnia. Przewodnicz ący Rady Miasta 
sesję prowadził z sali sesyjnej (niski parter) Urz ędu Miasta w Gorzowie Wielkopolskim 
przy ul.Sikorskiego 3-4. 
 
Sesję zwołano zarządzeniem Przewodniczącego Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
 
O terminie, miejscu i tematyce sesji powiadomiono radnych Rady Miasta poprzez doręczenie 
im zawiadomień. 
 
W posiedzeniu wzięło udział 24 członków. 
 
Obecni: 
1. Robert Anacki, 
2. Marta Bejnar – Bejnarowicz, 
3. Patryk Broszko 
4. Alicja Burdzińska, 
5. Przemysław Granat, 
6. Jan Kaczanowski, 
7. Krzysztof Kochanowski, 
8. Anna Kozak, 
9. Halina Kunicka, 
10. Marcin Kurczyna, 
11. Albert Madej, 
12. Tomasz Manikowski, 
13. Piotr Paluch, 
14. Sebastian Pieńkowski, 
15. Tomasz Rafalski, 
16. Oskar Serpina, 
17. Jerzy Sobolewski, 
18. Jacek Sterżeń, 
19. Maria Surmacz, 
20. Robert Surowiec, 
21. Jerzy Synowiec, 
22. Paulina Szymotowicz, 
23. Piotr Wilczewski, 
24. Grażyna Wojciechowska, 
25. Radosław Wróblewski. 
 
Ponadto w sesji uczestniczyli:  
Prezydent Miasta, Z-cy Prezydenta Miasta, pracownicy Urzędu Miasta. 
 
Porządek obrad:  
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Zatwierdzenie porządku obrad. 
3. Informacja Prezydenta Miasta nt. przeznaczenia środków z Rządowego Funduszu 

Inicjatyw Lokalnych. 
4. Wolne wnioski i informacje oraz oświadczenia klubowe. 
5. Raport z przeprowadzenia konsultacji społecznych do Budżetu Obywatelskiego 2021. 
6. Druk nr 560 – podjęcie uchwały w sprawie Programu Wsparcia Przedsiębiorców  

w ramach Gorzowskiej Dychy BIS na rok 2020. 
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7. Druk nr 553 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia rozkładu 
godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 

8. Druk nr 554 – podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Branżowej Szkoły  
I Stopnia nr 4, wchodzącej w skład Zespołu Szkół Odzieżowych im. Krzysztofa 
Kieślowskiego w Gorzowie Wielkopolskim poprzez utworzenie dodatkowej lokalizacji 
prowadzenia zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych szkoły, przy ul. 
Śląskiej 20 w Gorzowie Wielkopolskim. 

9. Druk nr 555 – podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Technikum nr 4, 
wchodzącego w skład Zespołu Szkół Odzieżowych im. Krzysztofa Kieślowskiego w 
Gorzowie Wielkopolskim poprzez utworzenie dodatkowej lokalizacji prowadzenia zajęć 
dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych szkoły, przy ul. Śląskiej 20 w Gorzowie 
Wielkopolskim. 

10. Druk nr 556 - podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Młodzieżowego 
Domu Kultury ul. Teatralna 8 w Gorzowie Wielkopolskim, poprzez zmianę siedziby. 

11. Druk nr 575 – podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Pogotowiu Opiekuńczemu w 
Gorzowie Wielkopolskim. 

12. Druk nr 576 – podjęcie uchwały w sprawie utworzenia placówek opiekuńczo-
wychowawczych: Pogotowia Opiekuńczego „Dwójka” w Gorzowie Wielkopolskim i Domu 
dla Dzieci w Gorzowie Wielkopolskim. 

13. Druk nr 577 – podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Pogotowiu Opiekuńczemu 
„Dwójka” w Gorzowie Wielkopolskim. 

14. Druk nr 578 – podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu placówce opiekuńczo-
wychowawczej Dom dla Dzieci w Gorzowie Wielkopolskim. 

15. Druk nr 579 – podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Zespołu do obsługi Placówek 
Opiekuńczo-Wychowawczych w Gorzowie Wielkopolskim. 

16. Druk nr 557 – podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały dotyczącej 
Długoterminowej Strategii Zarządzania Marką Gorzów. 

17. Druk nr 558 – podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji 
Gorzów Wielkopolski. 

18. Druk nr 559 – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla obszaru 
położonego w rejonie ulic Słowiańskiej i Niemcewicza. 

19. Druk nr 569 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 
jednostkowych stawek dotacji przedmiotowej na rok 2020 dla Zakładu Gospodarki 
Mieszkaniowej w Gorzowie Wlkp. 

20. Druk nr 573 – podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości. 
21. Druk nr 570 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok 

miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
22. Druk nr 571 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok 

miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
23. Druk nr 572 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Gorzowa Wielkopolskiego na lata 2020-2048. 
24. Druk nr 574 – podjęcie uchwały w sprawie rozstrzygnięcia skargi. 
25. Sprawozdanie z obrotu nieruchomościami komunalnymi za III kwartał 2020 roku 
26. Informacja o stanie realizacji uchwał. 
27. Przyjęcie protokołu z: XXVIII i XXIX sesji Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
28. Sprawy różne, wolne wnioski. 
29. Zakończenie obrad. 
 
Ad.1 Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 
Sesję otworzył i jej obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miasta – Jan 
Kaczanowski, który po powitaniu stwierdził wymagane quorum do obradowania i 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
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Ad.2 Zatwierdzenie porz ądku obrad. 
 
Jan Kaczanowski - pragnę poinformować, że Prezydent Miasta zwrócił się z wnioskiem o 
wycofanie z porządku obrad projektu uchwały na druku nr 573 w sprawie określenia stawek 
podatku od nieruchomości. Ponadto proponuję poszerzenie porządku obrad o projekt 
uchwały na druku nr 580 w sprawie rozpatrzenia wniosku (mieszkańca z art. 241 KPA). W 
dniu dzisiejszym Komisja Skarg, Wniosków i Petycji podjęła inicjatywę uchwałodawczą o 
przekazaniu wniosku do Prezydenta Miasta. 
 
Głosowano w sprawie: 
wycofania z porządku obrad projektu uchwały na druku nr 573 w sprawie określenia stawek 
podatku od nieruchomości. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (24) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin 
Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz 
Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, 
Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Synowiec 
 
Głosowano w sprawie: 
poszerzenie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku - druk nr 
580. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (24) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin 
Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz 
Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, 
Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Synowiec 
 
Jan Kaczanowski - proponuję w pkt.24 rozpatrzyć projekt uchwały na druku nr 580. 
Pozostałe punkty porządku obrad zmienią kolejność. 
 
Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenie porządku obrad ze zm. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (24) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin 
Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz 
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Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, 
Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Synowiec 
 
Ad.3 Informacja Prezydenta Miasta nt. przeznaczenia  środków z Rz ądowego 

Funduszu Inicjatyw Lokalnych. 
 
Jan Kaczanowski - poinformował, że informację Prezydenta Miasta nt.przeznaczenia 
środków z Rządowego Funduszu Inicjatyw Lokalnych, wszyscy radni otrzymali i stanowi 
załącznik nr 1 do protokołu.  
 
Informację nt. przeznaczenia środków z Rządowego Funduszu Inicjatyw Lokalnych Rada 
Miasta przyjęła do wiadomości przez aklamację.  
 
Ad.4 Wolne wnioski i informacje oraz o świadczenia klubowe. 
 
Jacek Wójcicki – Prezydent Miasta – chciałbym przekazać krótką informację dotyczącą 
obecnej sytuacji związanej z koronawirusem. Miasto cały czas czuwa i cały czas działamy, 
żeby tych zachorowań, zakażeń było jak najmniej. Wielkie podziękowania dla wszelkich 
służb medycznych, które czuwają nad tym. Od 24 listopada, czyli od wtorku niestety nie 
jesteśmy uprawnieni do pozyskiwania danych dotyczących zachorowań i zakażeń. Główny 
Inspektor Sanitarny wydał taką decyzję, że te informacje spływają do Głównego Inspektoratu 
i dopiero na podstawie tych informacji możemy przekazywać, więc nie jesteśmy w stanie 
dzisiaj podawać szczegółowych danych codziennych. Natomiast mniej więcej jest to na 
poziomie ok. 200 osób chorych przebywających w szpitalach, ok. 700-800 osób, które są 
zakażone koronawirusem i przebywają w domach i ta najgorsza informacja, na terenie 
miasta liczba osób zmarłych od początku pandemii to 59 - informacja na dzień 24 listopada. 
W tej chwili faktycznie zmniejsza się ilość zachorowań i oby tak dalej. To jest dla nas 
najistotniejsze, dla organu prowadzącego jednostki. Mamy bardzo dobrą sytuację w żłobkach 
i przedszkolach. Tak naprawdę tylko pojedyncze oddziały są wyłączane, ale żłobki i 
przedszkola pracują normalnie, mamy wystarczającą ilość personelu. Ważna rzecz, bo 
mówimy o grupie największego ryzyka, czyli o domach pomocy społecznej. Liczba 
zakażonych w Domu Pomocy Społecznej nr 1 to 3 osoby, w tym 2 osoby są hospitalizowane, 
prawie wszyscy już wyzdrowieli, a było tam blisko 80 osób zakażonych koronawirusem. W 
DPS-ie nr 2 mamy w tej chwili 1 osobę zakażoną koronawirusem, jest hospitalizowana. 
Serdeczne podziękowania dla dyrekcji i pracowników domów pomocy społecznej, bo robią 
naprawdę wspaniałą robotę i dzięki przestrzeganiu wszelkich norm sanitarnych udało się te 
ogniska zlikwidować. Tak naprawdę my oczywiście cały czas uzupełniamy na bieżąco nasze 
magazyny, które są wyposażone w płyny do dezynfekcji, rękawiczki, maseczki i 
kombinezony ochronne. Z jednej strony cały czas dokupujemy, z drugiej strony cały czas 
wydajemy te materiały do naszych jednostek. Dzieje się to na bieżąco. Na bieżąco 
reagujemy na sytuację zmieniającą się. Wiemy, że szkoły nie będą czynne do 17 stycznia. 
Jak sytuacja będzie wyglądała dalej to zobaczymy. Jeżeli są jakieś pytania dot. tematów 
koronawirusowych to służę uprzejmie.  
Piotr Wilczewski – w innym temacie niż ten, który wygłaszał Prezydent J.Wójcicki. Moje 
wystąpienie zawiera zarówno elementy wolnego wniosku, informacji oraz oświadczenia 
klubowego i chciałbym zacząć od 2 pytań do Prezydent M. Domagały i Wydz.Spraw 
Społecznych. Czy udało się nanieść poprawki do Miejskiego Programu Leczenia 
Niepłodności oraz czy gotowy program został wysłany do Agencji Oceny Technologii 
Medycznych i Taryfikacji? Miesiąc temu dostarczyłem brakujące dane z Kliniki InviMed, do 
której udałem się osobiście. 0Ile czasu potrzebuje Urząd Miasta na poprawienie programu, 
na którym wzorował się Urząd Marszałkowski 3 lata temu, gdy wdrażał swój program? Dzięki 
uzyskanym danym od 5 podmiotów dowiedzieliśmy się, że ok. 300 par, czyli 600 gorzowian 
zmaga się z problemem niepłodności, zweryfikowanych osób. Zaznaczam, że dane 
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uzyskane, o których mówimy, pochodzą z 5 podmiotów, także możemy przypuszczać, że 
problem ten dotyczy, co najmniej 1,5 tys. mieszkańców naszego miasta. Skąd taką liczbę 
wziąłem? Brakuje danych z kilku innych klinik z całego kraju, m.in. z Warszawy i 
najsłynniejszej kliniki leczenia niepłodności w Białymstoku. W ramach ciekawostki powiem, 
że obecnie w naszym kraju działa ok. 70 klinik leczenia niepłodności. Od 3 lat niestety nasze 
miasto nie zrobiło kompletnie nic, żeby pomóc tym osobom. W naszym województwie istnieje 
możliwość dofinansowania tego zabiegu z Urzędu Marszałkowskiego, który w tym roku na 
całe województwo przekazał 0,5 mln zł. W ramach ciekawostki, środki wystarczyły na 4 
miesiące. Po 4 miesiącach skończyły się. Takie jest zapotrzebowanie. Kwota 
dofinansowania na 1 parę z Urzędu Marszałkowskiego wynosi 5 tys. zł, co stanowi ok. 25-
35% całkowitej kwoty potrzebnej do przeprowadzenia zabiegu. Pokazuje to dobitnie, jak 
wielkie jest zapotrzebowanie w tym zakresie. Żeby nie być gołosłownym pozwolę sobie 
przytoczyć dane z CBOS-u oraz Polskiego Towarzystwa Ginekologicznego. Z danych 
Polskiego Towarzystwa Ginekologicznego wynika, że co roku problem niepłodności dotyka 
1,5 mln par w Polsce. Niepłodność staje się już nie tylko problemem medycznym, ale i 
społecznym, z którym zmaga się, co 5 para w naszym kraju. Według badań CBOS-u za 
metodą in vitro dla małżeństw opowiedziało się 76% respondentów, przeciwko było tylko 
17%, więc nie jest to temat drażliwy. Szczerze mówiąc naprawdę nie wiem, co powoduje 
ciągłe przeciąganie wprowadzenia programu dofinansowania leczenia niepłodności metodą 
in vitro w naszym mieście. Wydaje się, że mamy już wszystkie dokumenty, trzeba usiąść i 
zacząć to robić. Liczę, że prace nad wspomnianym programem staną się priorytetem w 
Wydziale Spraw Społecznych i jeszcze w tym roku uda nam się coś zdziałać w tym temacie.  
Robert Surowiec - kilka słów, jeśli chodzi o dane ze szpitala. One będą nadal ujawniane, nie 
mamy zakazu ujawniania tych danych na szczęście, czyli przynajmniej będziemy mieli pełną 
wiedzę o tym, co dzieje się w naszym gorzowskim szpitalu. Kilka słów odnośnie mojego 
przedmówcy to, co mówił radny P.Wilczewski. Podpisuję się obiema rękami i tak 
zastanawiam się, bo rozmawialiśmy z klubem i z Prezydentem odnośnie przyszłorocznego 
budżetu, to tak naprawdę ciśnie się na usta tylko 1 słowo. To, co robimy to jest jakaś in vitro 
ściema, bo to jest trzeci budżet, który uchwalamy w tej kadencji. W pierwszym budżecie 
zapisywaliśmy środki na in vitro, później je zdejmowaliśmy. W drugim budżecie 
zapisywaliśmy środki i je zdejmowaliśmy. W tym projekcie budżetu nawet nie udajemy, nie 
ma zapisanych środków na in vitro. Jestem zdziwiony, bo naprawdę przez 3 lata prostą 
ankietę można było zrobić. Mam wrażenie, że jest gdzieś blokada, bardzo proszę, żeby 
Prezydent zidentyfikował, na jakim etapie ta blokada jest i wydaje się, że warto byłoby takim 
ręcznym sterowaniem ten szlaban podnieść. Jako Klub Radnych Koalicji Obywatelskiej 
chcemy zaapelować do Prezydenta o utworzenie Funduszu Wsparcia Kultury miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego. Będziemy uchwalali zaraz Gorzowską Dychę BIS, wcześniej były 
programy wsparcia dla przedsiębiorców ogólnokrajowe i nasze miejskie. Natomiast musimy 
pamiętać, że mamy w naszym mieście też ludzi kultury, którzy dzisiaj w związku z 
zamknięciem wystaw, muzeów, bibliotek mają bardzo duży problem. Myślę, że warto byłoby 
zastanowić się, w jaki sposób my, jako miasto, możemy tym naszym lokalnym twórcom 
pomóc. Wydaje się, że moglibyśmy tutaj wygospodarować jakieś środki choćby na to, żeby 
odkupić jakiś obrazek, który moglibyśmy wręczać w prezencie zamiast ukrywać tego typu 
rzeczy gdzieś na zewnątrz szczególnie w tej sytuacji, bądź jakieś obrazy, które mogłyby 
zostać w Urzędzie Miasta, czy też miejskich ośrodkach. Apeluję o to, żeby rozważyć taką 
propozycję. Dobrze, że pamiętamy o przedsiębiorcach, ale warto też pamiętać o ludziach 
kultury.  
Jan Kaczanowski – bardzo proszę, by odpowiedzi na sugestie, propozycje tak radnego P. 
Wilczewskiego, jak i radnego R.Surowca udzieliła p. E.Rudnicka, dyrektor Wydziału Spraw 
Społecznych.  
Eliza Rudnicka – dyr. Wydz. Spraw Społecznych – jeżeli chodzi o program in vitro to 
jesteśmy na etapie poprawiania tego programu zgodnie z otrzymanymi danymi, jednakże w 
ostatnim czasie wszedł program „Wspieraj Seniora” i całe siły wydziału niestety zostały 
rzucone na realizację tego programu. Ku naszemu zdziwieniu cieszy się on bardzo, bardzo 
dużym powodzeniem i nie jesteśmy w stanie realizować innych zadań niż te, które mamy w 
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tej chwili priorytetowe. Ten program jest do końca roku. W międzyczasie będziemy nanosić 
poprawki na program dot. in vitro. Po sporządzeniu tego programu, oczywiście on zostanie 
wysłany do Agencji Technologicznej i po otrzymaniu opinii z Agencji niezwłocznie zostanie 
sporządzona uchwała Rady Miasta i przedstawiona Radzie do zaakceptowania.  
Jan Kaczanowski – z tego wynika, że o tej ważnej sprawie, ważnym problemie miasto nie 
zapomniało.  
Piotr Wilczewski – można zawsze mówić, że miasto nie zapomniało, ale od 3 lat o tym 
mówimy, więc zawsze pojawią się jakieś obiektywne okoliczności, które mówią, że teraz 
urząd jest zawalony pracą na rzecz innych osób, grup społecznych. Na początku roku 
mieliśmy Covid, teraz mamy Program dla Seniorów, także wydaje się, że ciągłe zrzucanie 
winy na jakiś inny program, który urząd w danym momencie musi wdrażać jest trochę 
nieusprawiedliwione. Naprawdę prosiłbym, żebyśmy nie mówili, że teraz jest program 
pomocy seniorom, bo w chwili obecnej ponad 300 par, młodych par czeka również na tę 
pomoc i nie może się jej doprosić. Naprawdę od 3 lat o tym dyskutujemy, więc myślę, że nie 
powinniśmy już zrzucać tej winy na kogoś innego, mówić, że mamy jakieś różnego rodzaju 
programy. Miesiąc w miesiąc poprawiamy ten program. Co miesiąc dostaję informację, że 
program jest poprawiany, a od iluś miesięcy to nie zmieniło się, tak więc mam nadzieję, że 
po dzisiejszej sesji, po interwencji Prezydenta, jeśli można prosić, zmieni się to podejście i 
uda nam się szybciej przeprocesować dofinansowanie w naszym mieście. 
Grażyna Wojciechowska – oczekiwałam w wystąpieniu prezydenta J. Wójcickiego krótkiej 
informacji na temat oświadczenia, które Pan, jako Prezydent i ja, jako przewodnicząca 
Komisji Spraw Społecznych, otrzymałam z Wielospecjalistycznego Szpitala Wojewódzkiego 
w naszym mieście Gorzowie. Oświadczenie w związku z doniesieniami medialnymi na temat 
opieki nad pacjentami, którzy są leczeni i to dot. takich bardzo brzydkich ataków mediów na 
ten temat. W poniedziałek podczas Komisji Spraw Społecznych odczytałam to oświadczenie, 
całe pismo radnym, jak również poprosiłam Biuro Rady Miasta, żeby wszyscy członkowie 
komisji otrzymali waśnie tę odpowiedź, uzasadnienie, a proszę jeszcze radnego R. Surowca 
i wiceprezesa szpitala, bo też oczekiwałam, że powiesz parę zdań na ten temat, żeby 
ustosunkował się i żeby zastosować moją zasadę postępowania – nie chcesz pomóc, nie 
przeszkadzaj, nie obrażaj i nie mijaj się z prawdą. W pełni popieram i proszę nie może być 
tak, że następny problem trudny naszego miasta jest rozwijany już 3 rok. Jest wiele rodzin, 
małżeństw, które nie mogą mieć dziecka naturalnymi metodami, a nie mają środków 
finansowych, żeby ich wspomóc. To, co powiedział radny P. Wilczewski, że to jest jakaś 
część, bzdura. To jest tak drogie, ale musimy dać szansę na potomstwo dla naszych 
gorzowian, jak to robią inne województwa. Zróbmy coś, żeby już nie mówić tylko zadziałać, 
czyli te osoby, które miały pomoc, następne przygotować, bo jak słyszę, jak kolega radny 
P.Wilczewski tak ostro krytykuje Wydz. Spraw Społecznych, działkę Prezydent M.Domagały, 
to od razu oburzam się, a powiem dlaczego. Zabieram głos wtedy, kiedy znam się na 
różnych problemach omawianych. Jeśli nie mam wiedzy takiej specjalistycznej, jak pracujący 
w pozostałych komisjach, więc wasza opinia jest dla mnie bardzo ważna dlatego jestem 
zaskoczona i w tym momencie pytam Prezydenta J.Wójcickiego, jak to się stało, że właśnie 
te sprawy, tej tarczy, to wszystko zrzucono znowu na Wydz. Spraw Społecznych? Uważam, 
że tymi rzeczami powinien zająć się priorytetowo Wydz. Obsługi Biznesu i przede wszystkim 
komisje finansowe. Wydz. Spraw Społecznych tak ciężko pracuje, nie chcę zabierać głosu, 
już obiecuję w interpelacjach nie będę zabierała, bo to zasygnalizowałam, ale bardzo proszę, 
żebyśmy te tematy załatwiali wcześniej, żebyśmy rozmawiali ze sobą i ustalali, co ma piernik 
do wiatraka. Bezdomni, alkoholicy i jeszcze biznes. Wszystko rozumiem. Panie Prezydencie, 
jest mi przykro, że ja, jako przewodnicząca, dostaję taką informację, a Przewodniczący Rady 
nie dostaje. Mogę pokazać ile osób otrzymało, czyli 12 podmiotów otrzymało. Proszę, żeby 
Przewodniczący mógł się wcześniej odnieść i reasumując bardzo proszę, żebyśmy też 
podczas dzisiejszych obrad przemyśleć, wystosować apel do naszego społeczeństwa  
z podziękowaniem i po prostu prośbą, żeby nie przeszkadzano, bo to nie od was zależy, nie 
od szpitala, bo to najbardziej, najłatwiej jest bić w was. Od momentu, jak lekarze rodzinni 
mogą już dawać skierowania na badania testów to już nie ma tych wielkich kolejek u nas na 
izbie przyjęć. Najłatwiej skrytykować i powiedzieć nie. Proszę Przewodniczącego, żeby w 
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końcowej realizacji punktów pomyśleć, jak kilka zdań, takie nasze stanowisko, bo życie jest 
darem bezcennym, wiemy o tym. Proszę Prezydenta odnośnie właśnie tarczy, dlaczego 
Wydz. Spraw Społecznych, a nie Wydz. Obsługi Biznesu.  
Robert Surowiec – w zasadzie jesteśmy na sesji Rady Miasta i miałem na ten temat nie 
mówić, ale skoro Przewodnicząca G. Wojciechowska wywołała mnie do tematu to chciałbym 
kilka słów powiedzieć na temat tego, co się ostatnio wydarzyło. Nie chcę wchodzić  
w szczegóły, ale chcę powiedzieć, że przez te kłamliwe materiały, które ukazały się w 
internecie i przez tą falę hejtu, która się przewaliła przez nasze media i przez internet to 
mimo, że jestem teraz poza szpitalem, odebrałem dziesiątki telefonów, wiadomości od 
naszego personelu i chcę żebyście wiedzieli, że naprawdę duża część personelu, 
szczególnie tego niższego i średniego, to były dziewczyny, które chciały pójść na zwolnienia 
lekarskie, bo jesteśmy przyzwyczajeni do jakiejś fali krytyki i dla nas to jest jakby naturalna 
rzecz, choć zawsze przykra, natomiast te dziewczyny sobie na to nie zasłużyły. To było 
kłamliwe, niesprawiedliwe i byliśmy tak naprawdę o krok od tego, że szpital, czy duża część 
szpitala, części zakaźnej szpitala, przestałby funkcjonować. Także p. Grażyno dziękuję za 
wsparcie. Wydaje się, że na ten moment udało się to opanować. Chcę jeszcze raz publicznie 
podziękować całej naszej ekipie, personelowi, bo oni naprawdę w tych trudnych czasach 
wykonują heroiczną robotę. Dziękuję Wam kochani za wszystko.  
Jan Kaczanowski – jeśli pozwolicie, dosłownie trzy zdania odnośnie oświadczenia szpitala, o 
którym informowała radna G. Wojciechowska. Chciałbym poinformować, że nie czuję się 
urażony dlatego, iż wysiłek całego personelu jest według mnie zdecydowanie widoczny i on 
jest ważniejszy, a to oświadczenie przecież było ogólnodostępne i w miarę możliwości 
posługuję się informacjami, które wyczytuję i nie muszą być adresowane bezpośrednio do 
mnie. Według mnie są ważniejsze sprawy, ale tak na marginesie to rzeczywiście to, co 
podkreślał radny R. Surowiec i prezydent J. Wójcicki sytuacja dotycząca, jeśli mogę użyć 
takiego określenia, walki z koronawirusem nie tylko w Gorzowie, ale w całym naszym kraju 
jest bardzo, ale to bardzo trudna, dlatego też zdecydowanie w dalszym ciągu aktualne jest 
przesłanie, że zachowajmy zdecydowanie ostrożność i rozwagę po to, żebyśmy mogli sami 
sobie pomóc, a także i całej służbie medycznej i wszystkim tym podmiotom, które wykonują 
wielki wysiłek nie tylko w mieście Gorzowie, dotyczącej walki z pandemią, a także pomocy 
wielu, wielu ludziom. Ten wysiłek jest według mnie nieoceniony i mam nadzieję, że my 
wszyscy to zdecydowanie rozumiemy. Wracając do sprawy poruszonej również przez 
radnego P. Wilczewskiego, rozumiem w związku z deklaracją Prezydenta i Wydziału Spraw 
Społecznych, że nad tematem pracuje się i rzeczywiście Rada już na sesjach w jakimś 
nieodległym czasie zajmowała się stosownym dokumentem, aby temat był naprawdę 
załatwiony. Tyle z mojej strony. Sądzę, że można apelować, składać oświadczenie ustne i na 
piśmie, ale wiemy o co chodzi. Służba zdrowia, wszystkie służby, które walczą z tą 
niesamowitą pandemią potrzebują wsparcia etycznego, moralnego, ale przede wszystkim 
potrzebują wsparcia innego i póki co miasto z tego, co widać robi bardzo wiele wysiłku, żeby 
w miarę swoich możliwości pomóc, a przecież nie do końca zastąpimy nasze Państwo w tym 
względzie. Dostałem informację, że o głos prosił Prezydent J. Szymankiewicz.  
Jacek Szymankiewicz – Zastępca Prezydenta Miasta – odpowiadając na pytanie radnej G. 
Wojciechowskiej informuję, że Wydział Obsługi Inwestora i Biznesu jak najbardziej 
uczestniczy w pracach związanych z pomocą dla przedsiębiorców, koordynuje całość prac. 
Chcę też uspokoić, że Wydział Spraw Społecznych nie jest wydziałem wiodącym w zakresie 
pomocy przedsiębiorcom. W pomoc przedsiębiorcom zaangażowany jest Wydz.Gospodarki 
Nieruchomościami, Wydz.Podatków i Opłat, Zakład Gospodarki Mieszkaniowej, właśnie 
Wydz.Spraw Społecznych i Powiatowy Urząd Pracy. Podział zadań wynika z kompetencji 
związanych z rynkiem pracy, w tym zakresie program dot. dopłat opracowywany był przez 
Wydział Spraw Społecznych i Powiatowy Urząd Pracy przy udziale pozostałych wydziałów.  
Grażyna Wojciechowska – z całą sympatią do Pana proszę mi nie wciskać kitu. A kto 
przygotowuje uchwały? A kto najwięcej pracy wykonuje? Niech to robią specjaliści. Za długo 
jestem w samorządach, znam tych, co pracują i znam też tych, co tylko sukcesy zbierają, bo 
jak wiadomo sukces ma wielu ojców, a porażką jest sierota, więc bądźmy obiektywni i 
zróbmy tak, żeby było najlepiej. Uważam, że nie ma co dyskutować, prezydent J. 
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Szymankiewicz zna moje zdanie, a będę drążyła powoli, grzecznie. Dziękuje za odpowiedź, 
która mnie nie satysfakcjonuje i myślę, że większości radnych.  
Jan Kaczanowski – informację uzupełniającą, nie wiem, czy dokładna, ale na pewno w miarę 
możliwości dokładna, informacja, żebyśmy wiedzieli, że ogromna rzesza pracowników 
Urzędu Miasta, chyba ok.20% z tego co sobie przypominam z informacji z dnia 
wczorajszego, czy przedwczorajszego, przebywa na kwarantannie. Ogromna rzesza 
pracowników pracuje zdalnie także podchodźmy do siebie z szacunkiem, że ci, co pracują, 
są na miejscu to rzeczywiście wykonują niesamowitą pracę.  
Jacek Wójcicki – oczywiście, że w sytuacji koronawirusa nie jest łatwo i wszystkie ręce na 
pokład. Słusznie p. E. Rudnicka powiedziała, że dzisiaj mamy naprawdę bardzo trudną 
sytuację w Wydz. Spraw Społecznych dlatego, że mamy program „Wspieraj Seniora”, a 
wiąże się to z odbieraniem tysięcy telefonów, ale chcemy pomóc i branży gastronomicznej i 
chcemy pomóc naszym mieszkańcom, naszym seniorom w związku z tym uruchomiliśmy ten 
program, który jest ogromnym wyzwaniem i na pewno wymaga ogromnej pracy. Tak, jak 
powiedział prezydent J. Szymankiewicz ten program jest pod skrzydłami wielu wydziałów. 
Wydziałem wiodącym, prowadzącym jest Wydz. Obsługi Inwestora i Biznesu, a od układania 
pracy i odpowiedzialnym za to jestem ja i proszę jednak mi zostawić te kompetencje.  
Jan Kaczanowski – sprawdza się prawdopodobnie i sprawdzi się stara zasada, że jakby 
miało nie wiadomo ilu rządzić to wtedy nikt nie rządzi, ale to wcale nie oznacza, żeby nie 
posłuchać podpowiedzi innych.  
 
Ad.5 Raport z przeprowadzenia konsultacji społeczny ch do Bud żetu Obywatelskiego 

2021. 
 
Jan Kaczanowski - poinformował, że raport z przeprowadzenia konsultacji społecznych do 
Budżetu Obywatelskiego 2021, wszyscy radni otrzymali i stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
Raport przyjęła do wiadomości Komisja Gospodarki i Rozwoju. W związku z brakiem 
chętnych do dyskusji w tym punkcie porządku obrad, uznaję, że Rada Miasta również 
przyjęła do wiadomości przedłożony materiał. 
 
Propozycję przyjęto przez aklamację.  
 
Ad.6 Druk nr 560A – podj ęcie uchwały w sprawie Programu Wsparcia 

Przedsi ębiorców w ramach Gorzowskiej Dychy BIS na rok 2020.  
 
Jan Kaczanowski – projekt uchwały wszyscy radni otrzymali wraz z uzasadnieniem, które 
stanowi załącznik nr 3 do protokołu. Ponadto projekt uchwały uzyskał pozytywną opinie 
Komisji Spraw Społecznych. 
Anna Kozak – dziękuję za bardzo owocną dyskusję, która miała miejsce na Komisji Spraw 
Społecznych. Dziękuję Przewodniczącej Grażynie Wojciechowskiej za to, że umożliwiła nam 
kontynuować tą dyskusję w sprawie dla przedsiębiorców i że mogliśmy zadawać tyle pytań 
ile chcieliśmy tak, żeby rozwiać wszelkie wątpliwości, te które były zadawane przez naszych 
gorzowskich przedsiębiorców. Dziękuję za szybka reakcję Wydziału Spraw Społecznych, 
dziękuję p. Elizie, dziękuję p. Domagale, że po Komisji Spraw Społecznych nasze uwagi są 
już ujęte w poprawkach do uchwały, także za to też bardzo dziękujemy. Mam tylko jeszcze 
jedno pytanie. Jaki jest minimalny okres prowadzenia działalności gospodarczej, by taki 
przedsiębiorca mógł skorzystać z tego dofinansowania. Chciałam zwrócić uwagę, że Urząd 
Miasta był chyba pierwszy niż tarcza 6.0 ponieważ będziemy już niedługo mogli korzystać 
jako przedsiębiorcy z tego programu a jeszcze nie mamy tych ułatwień rządowych, czekamy, 
mam nadzieję, że to też wkrótce będzie. 
Piotr Wilczewski – w naszej tarczy gorzowskiej – gorzowskiej tarczy „Dycha Bis” skąd takie 
kategorie PKD, które zostały wybrane? Na czym wzorował się Wydział Spraw Społecznych, 
bo tutaj te PKD są trochę różne niż rządowa tarcza 6.0. Moje pytanie dąży do tego, że 
zwrócili się do mnie taksówkarze i różnego rodzaju branża transportowa, pytali się dlaczego 
oni nie zostali ujęci w naszym gorzowskim programie. To jest podklasa PKD 49.32.Z i to jest 
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działalność polegająca na przewozie indywidualnych pasażerów do ustalonych przez nich 
miejsc. Oni również informują, że przez koronawirus i zamknięte lokale spadły ich obroty o 
70%, stąd pytanie z mojej strony dlaczego takie, a nie inne branże są i czy można by było 
dodać jeszcze jakieś branże, które wskazują na znaczną utratę dochodów? 
Jerzy Sobolewski – chciałem kontynuować temat, który przed chwilą podjął p.P.Wilczewski, 
a mianowicie chciałbym dodać do tych wszystkich branż, które zostały ustalone coś takiego 
jak organizacja imprez turystycznych, bo to są przede wszystkim firmy turystyczne, które 
organizują różnego rodzaju wyjazdy, a widzimy jaka jest sytuacja, a mam telefony, że statut 
tych wszystkich biur turystycznych, biur podróży, jest taki, a nie inny i oni mają w statucie 
właśnie jako organizatorzy imprez turystycznych. Prosiłbym, żeby dopisać te grupy 
działalności, do tego, żeby one mogły skorzystać właśnie ze wsparcia naszej gorzowskiej 
dychy. 
Jacek Sterżeń – wczoraj wystąpiłem do Prezydenta, też zwróciłem się w formie pisemnej 
właśnie o dodanie PKD właśnie 49.32.Z. Tu chodzi właśnie o działalność taksówek 
osobowych, o których już radny P.Wilczewski wspomniał, bo do mnie też takie sygnały 
dotarły, że podmioty gorzowskie, jest to nieduża grupa, natomiast w znaczącym stopniu 
podczas pandemii te obroty im zmalały i też chciałbym właśnie prosić o ujęcie w § 1 pkt 1 w 
druku 560A, aby dodać kod PKD 4932.Z. Myślę, że na pewno tutaj te środki w znaczącym 
stopniu by pomogły tym podmiotom, które właśnie wystąpiły z taką prośbą. 
Izabela Jankowska – Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy – te PKD, które tutaj zostały 
umieszczone w tej uchwale brane były pod uwagę, z uwagi na zamknięcie tej działalności, 
którą prowadzą w tej chwili przedsiębiorcy, lub czasowe ograniczenie. I głównie opieraliśmy 
się też na tym co proponuje tarcza rządowa i co zostaje faktycznie zamykane. W większości 
jest tutaj gastronomia, która prawie całkowicie została zamknięta i działalność fitnessowa, 
rozrywkowa, rekreacyjna. Tutaj wspominam, że można powiedzieć poszliśmy dalej, bo jeśli 
chodzi o te biura podróży, też ich ujęliśmy, pomimo tego, że one nie są jeszcze w rządowej 
tarczy, bo wiemy jaka jest sytuacja tutaj w tej branży, która już jest wspomagana poprzez 
inne formy przez Rząd. Najchętniej myślę, że chcielibyśmy wszystkim pomóc, ale ze 
względu na ograniczenia finansowe nie możemy, musimy wybrać tych, którzy zostali 
najbardziej dotknięci. Zgadzam się, że i taksówkarze mają gorzej i kosmetyczki mają gorzej. 
Wiele branż jest, które ucierpiały, ale niestety mają otwartą tą działalność, a wynika to z tego, 
że ludzie ze względów pandemii unikają pewnych zadań, siedzą w domu, też nie chodzą do 
pracy, bo wykonują pracę zdalną, ale wszystkim na dzień dzisiejszy musimy przynajmniej 
małymi krokami próbować pomóc tym, którzy są w najgorszej sytuacji, bo w tej chwili 
pracodawcy z wielu branż, jak w październiku, zostali zamknięci to mimo wszystko muszą 
płacić ludziom wynagrodzenie, muszą zapłacić ZUS, bo nie są jeszcze zwolnieni i muszą 
zapłacić wszystkie inne media, które są z tym związane, a tych pieniędzy też często mogą 
nie mieć. 
Robert Surowiec – mam taką prośbę, na przyszłość wydaje się, że tego typu projekty 
powinny też być rozpatrywane na Komisji Gospodarki i Rozwoju. Rozumiem, że Wydz.Spraw 
Społecznych to przygotowywał, ale wydaje się, że tam jakby, być może bardziej 
merytoryczna praca, przynajmniej częściowo by się odbywała, ale w związku z tym, że to 
było na Komisji Spraw Społecznych tylko, to mam prośbę, aby tak skrótowo przedstawić, co 
zawiera autopoprawka dlatego, że nie uczestniczyłem w tej komisji, a chciałbym wiedzieć 
nad czym będę głosował.  
Jan Kaczanowski – nie widzę żadnego problemu, co prawda autopoprawki wszyscy radni 
otrzymali, ale jeśli jest taka potrzeba, żeby przypomnieć jak to było jeszcze wówczas, kiedy 
ten projekt był procedowany przez Komisję Spraw Społecznych, a jak wyglądają te 
autopoprawki, to nie widzę żadnych przeszkód. Myślę, że dyr.Rudnicka może o tym 
poinformować ale przypominam, że radni otrzymali. 
Eliza Rudnicka – w autopoprawce do uchwały zostały wprowadzone następujące zmiany. W 
rozdziale drugim zasady podziału środków finansowych zmieniono punkt 2 okres 
finansowania. Tam dodano punkt, który uprawnia tak jakby nowych przedsiębiorców do 
skorzystania z dofinansowania. W punkcie 3, w akapicie 3 wykreślono zapis o przyznaniu 
dofinansowania, że decyduje kolejność złożenia wniosków, natomiast dodano zapis, że w 
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pierwszej kolejności będą zbierane wnioski przez 5 dni, później będą analizowane, 
weryfikowane i dofinansowanie zostanie przyznane przedsiębiorcom, którzy będą mieli 
największe straty. W rozdziale 3 - warunki uzyskania pomocy z programu, tam również 
dopisano rok 2020, żeby mogli tutaj wziąć udział nowi przedsiębiorcy, czyli Ci którzy tak 
naprawdę w 2020 roku założyli swoją działalność. W pkt 11 został zmieniony zapis 
dotyczący formularza i to było zastrzeżenie z Urzędu Ochrony Konkurencji i Konsumentów. 
Tak pokrótce wyglądają zmiany w autopoprawce. Natomiast odnosząc się jeszcze do 
zapytania p. A.Kozak ile musi miesięcy taki przedsiębiorca mieć działalność otwartą - to 
minimum dwa miesiące.  
Robert Surowiec – chciałem podziękować za to, że uwzględniono sugestię naszego Klubu 
Radnych, żeby nie czas złożenia wniosku decydował o tym kto dostanie pomoc, bo to nie 
jest wyścig na jak najszybsze komputery tylko ta pomoc powinna być dedykowana tym, 
którzy jej najbardziej potrzebują, czyli Ci przedsiębiorcy, którzy mają najwyższy spadek 
przychodów powinni w pierwszej kolejności dostać i myślę, że to jest dobra decyzja.  
Jan Kaczanowski – tak na marginesie, to chciałbym powiedzieć, że jeśli są jakieś projekty 
uchwały, a akurat nie są na Komisji Gospodarki i Rozwoju to przy okazji informuję i myślę, że 
wszyscy o tym wiemy, że radny mimo, że nie jest członkiem danej komisji może uczestniczyć 
również w posiedzeniach innych komisji, ale sugestie, które zostały tutaj przedstawione będą 
na pewno wzięte pod uwagę chociaż nigdy idealnie nie zrobimy, ale dlaczego mamy do 
ideału nie dążyć. 
Anna Kozak – kiedy będzie można składać wnioski? Kiedy ten termin będzie? Kiedy oni 
będą mogli już o to dofinansowanie się starać? 
Jacek Wójcicki – oczywiście, że chcielibyśmy móc pomagać największej ilości mieszkańców. 
Każde kolejne dopisanie PKD powoduje, że zwiększamy tę grupę, która jest uprawniona, ale 
też tym, którzy są wprost zamknięci z mocy ustawy, czy rozporządzenia zmniejszamy szanse 
na to dofinansowanie. W uchwale mamy działalność turystyczną to jest 79.11.A,ona jest 
ujęta i 70.19.B. Nawiązując do wcześniejszych słów radnego R.Surowca mamy również 
90.01.Z, czyli działalność związaną z wystawianiem przedstawień artystycznych, działalność 
indywidualnych artystów, więc artyści też mogą korzystać. Faktycznie, wczoraj 
rozmawialiśmy długo z radnym J.Sterżeniem na temat działalności taksówkarskiej i jeżeli 
pozwolicie to byśmy w tej chwili autopoprawką to PKD dodali i w ten sposób zamykamy ten 
katalog PKD i oczywiście chcielibyśmy jak najszybciej, żeby ta pomoc ruszyła, nie mniej 
jednak potrzeba będzie jeszcze jednej opinii Urzędu Ochrony Konkurencji i Konsumentów, 
ponieważ uchwała, którą konsultowaliśmy jednak troszeczkę się różni, więc po przyjęciu 
uchwały będziemy musieli jeszcze raz w trybie bardzo pilnym UOKiK poprosić o taką opinię, 
niemniej jednak ona wejdzie w życie po uzyskaniu tejże opinii. 
Izabela Jankowska – chciałam dopowiedzieć, że jak już będziemy mieli opinię to w 
następnym dniu możemy ogłaszać nabór wniosków, ponieważ już jesteśmy przygotowani z 
wnioskami, z całą oprawą. Działania nasze będą na pewno bardzo szybkie, tym bardziej że 
goni nas rok i zostaje nam jeden miesiąc na to, żeby to szybko zrealizować. 
Radosław Wróblewski – czy autopoprawka prezydencka, o której Prezydent wspomniał, 
będzie wniesiona, kiedy ona będzie wniesiona? Jak będzie procedowana właśnie przed 
urzędem centralnym, bo mam rozumieć, że ten projekt uchwały, który już jest, tak naprawdę, 
czeka na informację zwrotną, możliwe, że w ciągu najbliższych paru dni może ta informacja 
zwrotna przyjść, a w związku z tym, jeżeli by nastąpiło w drodze autopoprawki rozszerzenie 
tego zakresu PKD to w tym momencie trzeba by było na nowo zwrócić się o opiniowanie, 
więc prosiłbym powiedzieć jak ten harmonogram teraz będzie wyglądał. 
Jan Kaczanowski – myślę, że sugestia i propozycja przedłożona przez Prezydenta i przez 
Radnego Sterżenia dla mnie jest o tyle czytelna, że jeśli będą, że tak powiem pozałatwiane 
od strony formalnej uzgodnienia ze wszystkimi instytucjami, no to wtedy należy się 
zastanowić jak szybko wprowadzić poprawki, do tej uchwały, którą w dniu dzisiejszym 
przyjmiemy. Przynajmniej tak sobie wyobrażam. 
Jacek Wójcicki – mam nadzieję, że rozwieję wszelkie wątpliwości, ponieważ mamy już opinię 
UOKiK-u w tej sprawie dotyczącą pierwotnej uchwały. Niemniej jednak na wniosek Radnych 
nanosimy poprawki, w związku z tym naniesienie poprawki dotyczącej wpisania PKD 
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dotyczącego taksówek, transportu taksówkarskiego jest moją autopoprawką do 
autopoprawki, więc jakby głosujemy autopoprawkę poprawioną z rozszerzonym tym właśnie 
jednym PKD, które wskazał w swoim piśmie radny Jacek Sterżeń i ta uchwała po podjęciu 
zostanie przesłana do Urzędu Ochrony Konkurencji i Konsumentów i czym prędzej mam 
nadzieje, że dostaniemy taką opinię i tak jak dyr. Jankowska powiedziała, wtedy natychmiast 
ruszamy z naborem.  
Jan Kaczanowski – czy do tych autopoprawek, które zostały wniesione do tego projektu 
uchwały na druku nr 560A, czy w tej chwili Prezydent wnosi jeszcze uzupełniającą 
autopoprawkę na dzisiejszej sesji, czy też nie? A jeśli już miałaby takowa być to o jakiej 
treści i gdzie ona miałaby być w tym projekcie uchwały uwzględniona?  
Radosław Wróblewski – dopytuję się w związku z tymi autopoprawkami do autopoprawek. 
Prosiłbym też o przedstawienie przybliżonego harmonogramu, kiedy w związku z tym można 
by było liczyć na uruchomienie samego programu i teraz moje pytanie wiąże się z tym, 
ponieważ Prezydent tutaj wnosi autopoprawkę dotyczącą właśnie środków transportu, to też 
na Komisji Spraw Społecznych padały głosy dotyczące właśnie kosmetyczek i fryzjerów, 
którzy nie są zamknięci ale też wyraźnie, ewidentnie tutaj liczba klientów spadła, obroty też. 
Radni na Komisji Spraw Społecznych te branże również wymieniali i w związku z tym czy 
Prezydent mógłby się zastanowić również nad uwzględnieniem tych branż w tej 
autopoprawce? 
Robert Surowiec – dziękuję za zapis w tarczy odnośnie twórców, natomiast bardzo proszę o 
rozważenie naszej interpelacji dlatego, że mam wrażenie, a wręcz jestem przekonany o tym, 
że większość naszych twórców to są ludzie, którzy jednak nie prowadzą działalności 
gospodarczej i warto na ten temat, rozumiem, że nie teraz, ale trzeba by się zastanowić jak 
tym naszym lokalnym, twórcom można by pomóc. 
Jacek Wójcicki –to może zróbmy chwilę przerwy… 
Jan Kaczanowski – to właśnie chciałem zaproponować, jeśliby miałyby być jakieś 
autopoprawki to proponowałbym o jej sformułowanie i przekazanie nam po to, żebyśmy 
procedowali tą kolejną autopoprawkę, którą Prezydent zaproponuje przed ostatecznym 
głosowaniem tegoż projektu uchwały na druku 560A. 
Jacek Wójcicki – chciałbym dokończyć swoją myśl. Może radni mają jeszcze jakieś swoje 
przemyślenia, żeby dodać jeszcze jakieś PKD, bo tak naprawdę nie znam branży poza 
branżą chyba e-commerce, która nie miałaby spadków. W tej chwili bierzemy pod uwagę te, 
które najbardziej ucierpiały. Oczywiście, że możemy wpisać wszystkie, ale to jest 
jednoznaczne z tym, że konkurencja będzie dużo większa i tak naprawdę wygrają cwańsi, Ci 
którzy będą potrafili wykazać te spadki. Dlatego jestem za tym, żeby wprowadzić tą 
autopoprawkę i mogę ją za chwilkę przygotować, dotyczącą branży taksówkarskiej i na tym 
bym katalog zamknął. Jeżeli jednak sugerujecie, żeby jeszcze kogoś dodać to proszę o 
informację, ale mówię, to tylko będzie na niekorzyść tych, którzy faktycznie ucierpieli. Może 
się okazać, że za chwilę zgłoszą się inni z innymi propozycjami. Proponuję przygotowanie i 
to tak naprawdę potrzebujemy 10 minut i za chwilę przedstawimy brzmienie tej autopoprawki 
z branżą taksówkarską. 
Jan Kaczanowski – w wyniku dyskusji tak zrozumiałem, że chodzi o tą branżę taksówkarską. 
Jerzy Sobolewski – jeszcze raz zwracam się o to, żeby dopisać również organizatorów 
imprez turystycznych ponieważ Prezydent wspomniał, że tam jest turystyka uwzględniona, 
ale tak jak powiedziałem, że to oni, to są biura podróży i ich status stanowi coś takiego, że 
oni się po prostu w tym nie mieszczą, a jak się dopisze organizatorzy imprez, to wtedy oni 
się zmieszczą. Nie boję się tutaj o wielką konkurencję, bo wydaje się, że branża turystyczna, 
widzimy co się dzieje, jest też jedną z branż najbardziej pokrzywdzonych przez tą całą 
sytuację także jeżeli byśmy to wpisali to nie boje się żadnej wielkiej konkurencji, bo to też nie 
jest dużo tych firm turystycznych, tych biur podróży, które uważam, że powinny jednak z 
jakiejś pomocy skorzystać.  
Anna Kozak – w takim razie też bym chciała zgłosić poprawkę o dopisanie PKD właśnie 
kosmetyczek i fryzjerów. W czasie przerwy podam numery PKD.  
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Robert Surowiec – może szkoda czasu i moglibyśmy pozostałe punkty procedować, a w 
międzyczasie nad tym projektem Prezydent by pracował. Taki wniosek formalny do 
rozważenia. 
Jan Kaczanowski – przy okazji tej propozycji radnego Surowca, tak to jest, że ona jest 
racjonalna, ale w innym systemie gdybyśmy funkcjonowali aniżeli w tej chwili gdy mamy to 
całe oprogramowanie. Myślę, że te 15 minut na pewno wytrzymamy, bo mam zamiar ogłosić 
taką przerwę. 
Patryk Broszko – mam prośbę do radnych, bo każdy z nas ma w swoim środowisku, bądź 
zna ludzi, którzy borykają się z różnymi problemami finansowymi wywołanymi obecnie 
panującą pandemią. Natomiast Dyrektor Wydz.Spraw Społecznych, jak również Dyrektor 
Powiatowego Urzędu Pracy jasno i wyraźnie wskazały jakie cele przyświecały sytuacji 
sporządzenia tego projektu uchwały nad którym debatujemy, czyli innymi słowy branże, które 
w ogóle nie pracują, które w ogóle nie generują żadnych dochodów, dlatego miałbym prośbę, 
żeby też wziąć pod uwagę to, że mamy do dyspozycji zaledwie 1 300tys. zł. To nie jest duża 
kwota i warto byłoby skoncentrować tą kwotę dla osób rzeczywiście potrzebujących, czyli 
właśnie takich, które obecnie nie są w stanie prowadzić działalności gospodarczej, które 
mają swoje działalności w galeriach handlowych, które są pozamykane. Mogę podać 
przykłady z mojego zawodu adwokackiego, gdzie jest mnóstwo osób, które z uwagi na to, że 
pospadały rozprawy, ma dużo gorszą sytuację, ale nikt, a przynajmniej moja osoba nigdy by 
nie pomyślała o tym, ażeby próbować forsować tutaj usługi prawnicze do tejże właśnie 
gorzowskiej dychy bis. Dlatego prosiłbym o chwilę refleksji i może poprzestać na tym, co 
zaproponowała Dyrektor Wydz. Spraw Społecznych, Powiatowego Urzędu Pracy i ta 
autopoprawka, o której mówił dzisiaj Prezydent. Idąc tym tokiem rozumowania, który radni 
przedstawili możemy wpisać właściwie każde PKD, bo każdy ma jakieś spadki, ale 
skoncentrujmy tą niewielką kwotę na tych najbardziej potrzebujących. 
Jerzy Sobolewski – ad vocem do radnego P.Broszko. Wydaje się, że przykład adwokatów 
jest niezbyt trafiony i te firmy, które nie pracują w ogóle, bo tutaj walczę o branże 
turystyczną, to one właśnie w ogóle nie pracują i to nie można zrobić tak, że firmy jedne 
dostaną, które nie pracują, a drugie, które nie pracują – nie dostaną. Wydaje się, że 
najbardziej sprawiedliwie byłoby jednak zrobić tak, żeby dla tych firm dać jakąś kwotę, być 
może, że trzeba zwiększyć tę pulę pieniędzy. Wydaje się, że też można to rozważyć. 
Proponuję zapis, jeżeli chodzi o PKD, o 79.12.Z. w razie co, proszę dopisać w tej 
autopoprawce 79.12.Z i myślę, że naprawdę ta branża turystyczna jest tak teraz 
pokrzywdzona, że dobrze by było, żeby rzeczywiście ją uwzględnić, a nie jest dużo tych firm i 
myślę, że dobrze by było je wspomóc. 
Anna Kozak – przy konstruowaniu tej uchwały można rzec, że bazowano tutaj na tarczy 6.0, 
gdzie są wymienione PKD działalności, które są zamknięte, nie ma możliwości pracy, te 
spadki przychodów są bardzo duże. Na Komisji Spraw Społecznych ustaliliśmy, że 
zostawiamy te PKD, które są w tej uchwale pierwotnej, natomiast tutaj podczas sesji zrodził 
się pomysł, żeby dopisać PKD w związku z tym, też tutaj mamy uwagi do tego, że są też 
poszkodowane branże, bo jak byśmy mieli tutaj analizować, kto ma największe problemy w 
tym okresie lokdownu, kiedy nie może prowadzić działalności, to wzięlibyśmy pod uwagę 
tylko i wyłącznie spadek przychodu i ten spadek dochodów nawet nie musiałby brać pod 
uwagę po dokumentach finansowych ale nawet po przedstawieniu zwykłego raportu 
fiskalnego i wtedy by było widać, natomiast intencją osób, które tworzyły tą uchwałę i to było 
powiedziane, że trzymamy się jak gdyby tutaj tych zasad, w związku z tym też prosimy o 
dopisanie tych działalności, gdzie były one zgłaszane przez biura rachunkowe, gdzie spadki 
tych obrotów, tych działalności, o które akurat wnoszę to jest w granicach 40-50%, to jest 
bardzo dużo i prosiłabym w autopoprawce o wpisanie numeru PKD 96.02.Z.  
Oskar Serpina – chciałbym poprzeć w tej dyskusji radnego P.Broszko i iść za tokiem 
myślenia, który przedstawił Prezydent Jacek Wójcicki o zamknięciu w pewnym momencie 
listy dopisywanych podmiotów i tym bardziej bym w tej chwili oczekiwał takiej informacji, w 
końcu nad czym będziemy głosować i który z tych podmiotów będziemy dopisywali, bo jest 
tutaj dosyć duża nieścisłość. Apeluję do tego, abyśmy szli tokiem myślenia Prezydenta 
Jacka Wójcickiego. 
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Jan Kaczanowski – przed ogłoszeniem przerwy chciałbym zaapelować, jak zwykle, w 
każdym temacie, o zachowanie zdrowego rozsądku. Wiem jedno na pewno, że samorządy 
same sobie absolutnie nie poradzą z pomocą dla wielu podmiotów, które ucierpiały i cierpią 
w wyniku tejże pandemii. 
Jacek Wójcicki – piękna licytacja. Oczywiście, że możemy tak licytować się bardzo długo, 
szkoda, że tak ochoczo i odpowiedzialnie nie podchodzicie do uchwalania budżetu i choćby 
tego skąd mamy na wszelkiego rodzaju pomoc brać. Mówiliśmy na poprzedniej sesji o 
uchwale dotyczącej podatków. Niestety, nie drukujemy pieniędzy, nie czarujemy, co zrobić 
wobec tego, jeśli mamy taką licytację, bo mówimy tutaj już chyba o 5 albo 6 dodatkowych 
PKD. Co zrobić z tymi, którzy za chwilę mieli być mikołajami i nie będą, bo nie będzie 
organizowanych spotkań, co z tymi, którzy podczas lata mieli być klaunami i nie będą, co z 
tymi, którzy rozstawiali scenę, nagłośnienie, itd. W związku z tym, żeby zakończyć dyskusję i 
żeby faktycznie nie był to pakt polityczny, mam taką propozycję i zgodzę się z nią, była to 
pierwsza propozycja, która do mnie wpłynęła radnych Gorzów Plus, żeby w ogóle znieść 
PKD. W związku z tym, moja autopoprawka za chwilę przygotowana, będzie eliminowała 
PKD w związku z tym, każdy będzie mógł zwrócić się o taką pomoc, bo jak mamy się 
licytować, to może faktycznie nie ma to najmniejszego sensu, chodzi o pomoc mieszkańcom. 
Ci, którzy najbardziej ucierpieli dostaną, a niekoniecznie, to znaczy, ci którzy będą w stanie 
to udowodnić, nie koniecznie faktycznie Ci, którzy dzisiaj nie pracują. Myślę, że po przerwie 
przygotujemy zaraz taką propozycję.  
Jan Kaczanowski – ogłaszam 15-minutową przerwę.  
 
Po przewie : 
 
Jacek Wójcicki – proponujemy autopoprawkę do projektu uchwały, która zawiera wszystkie 
uwagi. Radni otrzymali ją z załącznikiem zawierającym jak te poprawki wyglądają. 
Zasadnicza sprawa to wykreślamy w projektu uchwały wszelkie PKD, więc każdy będzie 
mógł z tej pomocy skorzystać. Natomiast podnosimy próg utraty dochodów, który był na 
poziomie 20%, a wprowadzamy na poziomie 50%, ponieważ trzeba pomóc tym którzy mają 
te spadki co najmniej o 50% w stosunku do przychodu uzyskanego odpowiednio w 
poprzednich miesiącach i taką autopoprawkę przygotowaliśmy – druk nr 560B 
Jan Kaczanowski – projekt autopoprawek wszyscy radni otrzymali w systemie esesja, proszę 
o odświeżenie programu. 
Robert Surowiec – rozumiem, że intencja jest taka, że nie będzie żadnego PKD, każda firma 
zarejestrowana w Gorzowie będzie mogła to zgłosić, warunkiem jest spadek dochodów o 
minimum 50%, a pomoc otrzymają te firmy, których spadek obrotów jest największy. 
Jacek Wójcicki – tak dokładnie. 
 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 560B – podjęcie uchwały w sprawie Programu Wsparcia Przedsiębiorców w ramach 
Gorzowskiej Dychy BIS na rok 2020. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan Kaczanowski, Anna Kozak, 
Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Sebastian Pieńkowski, 
Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert 
Surowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław 
Wróblewski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Krzysztof Kochanowski 
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BRAK GŁOSU (2) 
Robert Anacki, Piotr Paluch 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Synowiec 
 
Podjęta uchwała w sprawie Programu Wsparcia Przedsiębiorców w ramach Gorzowskiej 
Dychy BIS na rok 2020, stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Ad.7 Druk nr 553 – podj ęcie uchwały zmieniaj ącej uchwał ę w sprawie ustalenia 

rozkładu godzin pracy aptek ogólnodost ępnych na terenie miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 5 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Spraw Społecznych. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 553 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia rozkładu godzin 
pracy aptek ogólnodostępnych na terenie miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert 
Madej, Tomasz Manikowski, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy 
Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, 
Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Robert Surowiec 
BRAK GŁOSU (2) 
Robert Anacki, Piotr Paluch 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Synowiec 
 
Podjęta uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 
ogólnodostępnych na terenie miasta Gorzowa Wielkopolskiego, stanowi załącznik nr 6 do 
protokołu.  
 
Ad.8 Druk nr 554 – podj ęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Bran żowej 

Szkoły I Stopnia nr 4, wchodz ącej w skład Zespołu Szkół Odzie żowych im. 
Krzysztofa Kie ślowskiego w Gorzowie Wielkopolskim poprzez utworzen ie 
dodatkowej lokalizacji prowadzenia zaj ęć dydaktycznych, wychowawczych i 
opieku ńczych szkoły, przy ul. Śląskiej 20 w Gorzowie Wielkopolskim. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 7 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Oświaty i Wychowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 554 – podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Branżowej Szkoły I 
Stopnia nr 4, wchodzącej w skład Zespołu Szkół Odzieżowych im. Krzysztofa Kieślowskiego 
w Gorzowie Wielkopolskim poprzez utworzenie dodatkowej lokalizacji prowadzenia zajęć 
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dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych szkoły, przy ul. Śląskiej 20 w Gorzowie 
Wielkopolskim. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert 
Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar 
Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Paulina 
Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski 
BRAK GŁOSU (1) 
Robert Anacki 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Synowiec 
 
Podjęta uchwała w sprawie zamiaru przekształcenia Branżowej Szkoły I Stopnia nr 4, 
wchodzącej w skład Zespołu Szkół Odzieżowych im. Krzysztofa Kieślowskiego w Gorzowie 
Wielkopolskim poprzez utworzenie dodatkowej lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych, 
wychowawczych i opiekuńczych szkoły, przy ul. Śląskiej 20 w Gorzowie Wielkopolskim, 
stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  
 
Ad.9 Druk nr 555 – podj ęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Techn ikum 

nr 4, wchodz ącego w skład Zespołu Szkół Odzie żowych im. Krzysztofa 
Kieślowskiego w Gorzowie Wielkopolskim poprzez utworzen ie dodatkowej 
lokalizacji prowadzenia zaj ęć dydaktycznych, wychowawczych i opieku ńczych 
szkoły, przy ul. Śląskiej 20 w Gorzowie Wielkopolskim. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 9 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Oświaty i Wychowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 555 – podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Technikum nr 4, 
wchodzącego w skład Zespołu Szkół Odzieżowych im. Krzysztofa Kieślowskiego w Gorzowie 
Wielkopolskim poprzez utworzenie dodatkowej lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych, 
wychowawczych i opiekuńczych szkoły, przy ul. Śląskiej 20 w Gorzowie Wielkopolskim. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Jan Kaczanowski, Krzysztof 
Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert Madej, Tomasz 
Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy 
Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr 
Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski 
BRAK GŁOSU (2) 
Robert Anacki, Przemysław Granat 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Synowiec 
 
Podjęta uchwała w sprawie zamiaru przekształcenia Technikum nr 4, wchodzącego w skład 
Zespołu Szkół Odzieżowych im. Krzysztofa Kieślowskiego w Gorzowie Wielkopolskim 
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poprzez utworzenie dodatkowej lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych, 
wychowawczych i opiekuńczych szkoły, przy ul. Śląskiej 20 w Gorzowie Wielkopolskim, 
stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  
 
Ad.10 Druk nr 556 - podj ęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia 

Młodzie żowego Domu Kultury ul. Teatralna 8 w Gorzowie Wielk opolskim, 
poprzez zmian ę siedziby. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 11 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Oświaty i Wychowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 556 - podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Młodzieżowego Domu 
Kultury ul. Teatralna 8 w Gorzowie Wielkopolskim, poprzez zmianę siedziby. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Jan Kaczanowski, Krzysztof 
Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert Madej, Tomasz 
Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy 
Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, 
Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Robert Surowiec 
BRAK GŁOSU (2) 
Robert Anacki, Przemysław Granat 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Synowiec 
 
Podjęta uchwała w sprawie zamiaru przekształcenia Młodzieżowego Domu Kultury ul. 
Teatralna 8 w Gorzowie Wielkopolskim, poprzez zmianę siedziby, stanowi załącznik nr 12 do 
protokołu.  
 
Ad.11 Druk nr 575 - podj ęcie uchwały w sprawie nadania statutu Pogotowiu 

Opieku ńczemu w Gorzowie Wielkopolskim. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 13 do protokołu. Ponadto projekt został pozytywnie zaopiniowany przez 
Komisję Spraw Społecznych. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 575 - podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Pogotowiu Opiekuńczemu w 
Gorzowie Wielkopolskim. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Jan Kaczanowski, Krzysztof 
Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert Madej, Tomasz 
Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy 
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Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr 
Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski 
BRAK GŁOSU (2) 
Robert Anacki, Przemysław Granat 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Synowiec 
 
Podjęta uchwała w sprawie nadania statutu Pogotowiu Opiekuńczemu w Gorzowie 
Wielkopolskim, stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  
 
Ad.12 Druk nr 576 – podj ęcie uchwały w sprawie utworzenia placówek opieku ńczo-

wychowawczych: Pogotowia Opieku ńczego „Dwójka” w Gorzowie 
Wielkopolskim i Domu dla Dzieci w Gorzowie Wielkopo lskim. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 15 do protokołu. Ponadto projekt został pozytywnie zaopiniowany przez 
Komisję Spraw Społecznych. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 576 – podjęcie uchwały w sprawie utworzenia placówek opiekuńczo-
wychowawczych: Pogotowia Opiekuńczego „Dwójka” w Gorzowie Wielkopolskim i Domu dla 
Dzieci w Gorzowie Wielkopolskim. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Jan Kaczanowski, Krzysztof 
Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert Madej, Tomasz 
Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy 
Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr 
Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski 
BRAK GŁOSU (2) 
Robert Anacki, Przemysław Granat  
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Synowiec 
 
Podjęta uchwała w sprawie utworzenia placówek opiekuńczo-wychowawczych: Pogotowia 
Opiekuńczego „Dwójka” w Gorzowie Wielkopolskim i Domu dla Dzieci w Gorzowie 
Wielkopolskim, stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  
 
Ad.13 Druk nr 577 – podj ęcie uchwały w sprawie nadania statutu Pogotowiu 

Opieku ńczemu "Dwójka" w Gorzowie Wielkopolskim. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 17 do protokołu. Ponadto projekt został pozytywnie zaopiniowany przez 
Komisję Spraw Społecznych. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 577 – podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Pogotowiu Opiekuńczemu 
"Dwójka" w Gorzowie Wielkopolskim. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
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ZA (22) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Jan Kaczanowski, Krzysztof 
Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert Madej, Tomasz 
Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy 
Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr 
Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski 
BRAK GŁOSU (2) 
Robert Anacki, Przemysław Granat 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Synowiec 
 
Podjęta uchwała w sprawie nadania statutu Pogotowiu Opiekuńczemu "Dwójka" w Gorzowie 
Wielkopolskim, stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  
 
Ad.14 Druk nr 578 – podj ęcie uchwały w sprawie nadania statutu placówce 

opieku ńczo-wychowawczej Dom dla Dzieci w Gorzowie Wielkopo lskim. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 19 do protokołu. Ponadto projekt został pozytywnie zaopiniowany przez 
Komisję Spraw Społecznych. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 578 – podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu placówce opiekuńczo-
wychowawczej Dom dla Dzieci w Gorzowie Wielkopolskim. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Jan Kaczanowski, Krzysztof 
Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert Madej, Tomasz 
Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy 
Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr 
Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski 
BRAK GŁOSU (2) 
Robert Anacki, Przemysław Granat 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Synowiec 
 
Podjęta uchwała w sprawie nadania statutu placówce opiekuńczo-wychowawczej Dom dla 
Dzieci w Gorzowie Wielkopolskim, stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  
 
Ad.15 Druk nr 579 – podj ęcie uchwały w sprawie utworzenia Zespołu do obsługi  

Placówek Opieku ńczo-Wychowawczych w Gorzowie Wielkopolskim. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 21 do protokołu. Ponadto projekt został pozytywnie zaopiniowany przez 
Komisję Spraw Społecznych. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 579 – podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Zespołu do obsługi Placówek 
Opiekuńczo-Wychowawczych w Gorzowie Wielkopolskim. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Jan Kaczanowski, Krzysztof 
Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert Madej, Tomasz 
Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy 
Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr 
Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski 
BRAK GŁOSU (2) 
Robert Anacki, Przemysław Granat 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Synowiec 
 
Podjęta uchwała w sprawie utworzenia Zespołu do obsługi Placówek Opiekuńczo-
Wychowawczych w Gorzowie Wielkopolskim, stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  
 
Ad.16 Druk nr 557 – podj ęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały dotycz ącej 

Długoterminowej Strategii Zarz ądzania Mark ą Gorzów. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 23 do protokołu.  
Mata Bejnar-Bejnarowicz – wstrzymam się od głosowania w tym punkcie, nie będę głosować 
przeciwko, ale chciałabym aby to wybrzmiało. Strategię podejmuje się jako 
długodystansową, wieloletnią, żeby była niepodatna na wiatry historii, tzn. jeżeli na 
podstawie jakiś badań, a przy Strategii Marki Przystań te badania były zrobione naprawdę 
dobrze, wyszło nam, że mamy pewien kierunek realizować jako miasto, nie jako Rada 
Miasta, tylko jako miasto, to uważam, że powinniśmy to uszanować jako dojrzały samorząd. 
Nie zmieniać tego w zależności od tego czy nam się podobają kolory, czy mamy inne hasło 
wyborcze, itd. Jeżeli zmieniamy Strategię dlatego, że nie chcemy poprzedniej realizować i 
jednocześnie nie wprowadzamy nic innego, to uważam to za akt naszej niedojrzałości jako 
samorządu. Strategia Marki Gorzów Przystań była wynikiem wielu badań, analiz i była 
zaplanowana na dużo więcej lat niż była w rzeczywistości realizowana teraz powinien 
nastąpić etap jej realizacji. Odnoszę wrażenie, że sprowadziliśmy tę markę do loga, kolorów i 
hasła. Jakby przeczytać dokument to on jest spójny i uważam, że powinien być 
kontynuowany. Wstrzymam się dlatego, że wiem, iż nie będzie. Nie popieram tego, uważam, 
że jeśli Rada Miasta i Prezydent Miasta, bez względu kim oni są, Ci ludzie i jakie maja 
poglądy, ale przyjęli w oparciu o pewne dane, taką strategię to powinna być ona 
wykonywana przez kolejne samorządy. Nie wyobrażam sobie, że w tej kadencji przyjmiemy 
strategie Rozwoju Miasta Gorzowa, a przyjdzie następna Rada Miasta, czy następny 
Prezydent, bo za ileś lat to wszystko nastąpi, wyrzuci tą do kosza, bo się nie podoba i 
zacznie realizować inną.  
Jacek Wójcicki – tak się dzieje, że pewne rzeczy się trochę przeterminowują. Po drugie 
uważam, że zbyt wielką rolę i rangę przypisujemy do marki. Pracujemy dzisiaj nad 
dokumentem strategicznym, nad Strategia Miasta Gorzowa i to ona ma być naszym 
głównym dokumentem pokazującym główne kierunki rozwoju miasta. Natomiast i zgadzam 
się z tym co powiedziała Radna nie wprowadzamy nowej marki, nie wprowadzamy nowych 
barw, nowych kolorów, bo tak naprawdę marką miasta są jego mieszkańcy, barwami miasta 
jest flaga miasta, jest herb - to są elementy niezmienne i od dłuższego czasu już je 
eksponujemy. Proszę zwrócić uwagę np. na reklamę na stadionie żużlowym, którymi są 
insygnia, barwy miasta. Oczywiście, że do danego projektu wprowadzamy jakąś kolorystykę, 
czy wprowadzamy jakieś nowości, natomiast one dotyczą projektów chwilowych. Czymś co 
jest trwałe, niezmienne jest flaga i herb i to są podstawowe nasze atrybuty. A treść 
merytoryczna jest wzięta pod uwagę przy tworzeniu Strategii Rozwoju Gorzowa, opieramy 
się przede wszystkim o Strategię Rozwoju Miasta, a nie Strategię Marki. A tu wygaszamy 
uchwałę, która nie była realizowana, bo w wielu aspektach straciła na ważności.  
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Marta Bejnar-Bejnarowicz – w międzyczasie dostałam pytanie, więc dopowiem, nie 
utożsamiam Strategii Rozwoju Miasta ze Strategią Marki, oczywiście rozumiem tą ogromną 
różnicę jaka jest między tymi dwoma Strategiami, ale nadal twierdzę, że Strategia 
Zarządzania Marką była Strategią, dokumentem, który był przewidziany do realizacji na wiele 
lat, oczywiście wymagał on jakiś ewaluacji lub jakiś delikatnych zmian, natomiast kierunki 
jakie zostały tam określone wg mnie one się nie przeterminowały. Oczywiście bardzo dobrze, 
ze pracujemy nad Strategią Rozwoju Miasta i uważam tą Strategię za dużo bardziej istotną i 
ważną i dużo więcej wnoszącą niż Strategia Zarządzania Marką. Stąd też mój głos taki, a nie 
inny.  
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt został jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany 
przez Komisję Kultury, Sportu i Promocji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 557 – podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały dotyczącej Długoterminowej 
Strategii Zarządzania Marką Gorzów. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Jan Kaczanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin 
Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, 
Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Robert Surowiec, Paulina Szymotowicz, Grażyna 
Wojciechowska, Radosław Wróblewski 
PRZECIW (1) 
Sebastian Pieńkowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Krzysztof Kochanowski, Maria Surmacz 
BRAK GŁOSU (3) 
Robert Anacki, Przemysław Granat, Piotr Wilczewski 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Synowiec 
 
Podjęta uchwała w sprawie uchylenia uchwały dotyczącej Długoterminowej Strategii 
Zarządzania Marką Gorzów, stanowi załącznik nr 24 do protokołu.  
 
Ad.17 Druk nr 558 – podj ęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic 

aglomeracji Gorzów Wielkopolski. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 25 do protokołu. Ponadto projekt został pozytywnie zaopiniowany przez 
Komisję Gospodarki i Rozwoju. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 558 – podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Gorzów 
Wielkopolski. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Jan Kaczanowski, Krzysztof 
Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert Madej, Tomasz 
Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy 



21 
 

Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Piotr Wilczewski, Grażyna 
Wojciechowska, Radosław Wróblewski 
 
BRAK GŁOSU (3) 
Robert Anacki, Przemysław Granat, Paulina Szymotowicz 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Synowiec 
 
Podjęta uchwała w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Gorzów Wielkopolski, 
stanowi załącznik nr 26 do protokołu.  
 
Ad.18 Druk nr 559 – podj ęcie uchwały w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego m iasta Gorzowa 
Wielkopolskiego dla obszaru poło żonego w rejonie ulic Słowia ńskiej i 
Niemcewicza. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 27 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Rozwoju. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 559 – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla obszaru 
położonego w rejonie ulic Słowiańskiej i Niemcewicza. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Jan Kaczanowski, Krzysztof 
Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert Madej, Tomasz 
Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy 
Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Piotr Wilczewski, Grażyna 
Wojciechowska, Radosław Wróblewski 
BRAK GŁOSU (3) 
Robert Anacki, Przemysław Granat, Paulina Szymotowicz 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Synowiec 
 
Podjęta uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla obszaru 
położonego w rejonie ulic Słowiańskiej i Niemcewicza, stanowi załącznik nr 28 do protokołu.  
 
Ad.19 Druk nr 569 – podj ęcie uchwały zmieniaj ącej uchwał ę w sprawie ustalenia 

jednostkowych stawek dotacji przedmiotowej na rok 2 020 dla Zakładu 
Gospodarki Mieszkaniowej w Gorzowie Wlkp. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 29 do protokołu. Ponadto projekt został pozytywnie zaopiniowany przez 
Komisję Budżetu i Finansów oraz Komisję Gospodarki i Rozwoju. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 569 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia jednostkowych 
stawek dotacji przedmiotowej na rok 2020 dla Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej w 
Gorzowie Wlkp. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Jan Kaczanowski, Krzysztof 
Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert Madej, Tomasz 
Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy 
Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Piotr Wilczewski, Grażyna 
Wojciechowska, Radosław Wróblewski 
BRAK GŁOSU (3) 
Robert Anacki, Przemysław Granat, Paulina Szymotowicz 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Synowiec 
 
Podjęta uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia jednostkowych stawek dotacji 
przedmiotowej na rok 2020 dla Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej w Gorzowie Wlkp., 
stanowi załącznik nr 30 do protokołu.  
 
Ad.20 Druk nr 570A - podj ęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały bud żetowej na 2020 

rok miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 31 do protokołu. Ponadto projekt został pozytywnie zaopiniowany przez 
Komisję Budżetu i Finansów oraz jednomyślnie pozytywnie został zaopiniowany przez 
Komisje Oświaty i Wychowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 570A - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Jan Kaczanowski, Krzysztof 
Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert Madej, Tomasz 
Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy 
Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Piotr Wilczewski, Grażyna 
Wojciechowska, Radosław Wróblewski 
BRAK GŁOSU (3) 
Robert Anacki, Przemysław Granat, Paulina Szymotowicz 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Synowiec 
 
Podjęta uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego, stanowi załącznik nr 32 do protokołu.  
 
Ad.21 Druk nr 571A - podj ęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały bud żetowej na 2020 

rok miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 33 do protokołu. Ponadto projekt został pozytywnie zaopiniowany przez 
Komisję Budżetu i Finansów oraz Komisję Gospodarki i Rozwoju. 
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Głosowano w sprawie: 
Druk nr 571A - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Jan Kaczanowski, Krzysztof 
Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert Madej, Tomasz 
Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy 
Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr 
Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski 
BRAK GŁOSU (2) 
Robert Anacki, Przemysław Granat 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Synowiec 
 
Podjęta uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego, stanowi załącznik nr 34 do protokołu.  
 
Ad.22 Druk nr 572A - podj ęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Gorzowa Wielkopolskiego na lata 2 020-2048. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wraz z autopoprawką wszyscy radni 
otrzymali na piśmie. Uzasadnienie wprowadzonych zmian ujęte jest w załączniku nr 2 do 
uchwały. Ponadto projekt uzyskał pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 572A - podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego na lata 2020-2048. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Jan Kaczanowski, Krzysztof 
Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert Madej, Tomasz 
Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy 
Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr 
Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski 
BRAK GŁOSU (2) 
Robert Anacki, Przemysław Granat 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Synowiec 
 
Podjęta uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego na lata 2020-2048, stanowi załącznik nr 35 do protokołu.  
 
Ad.23 Druk nr 574 – podj ęcie uchwały w sprawie rozstrzygni ęcia skargi. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji proponuje 
rozstrzygnięcie skargi uznając w pkt.1 za zasadną, w pkt. 2, 3, 5, 6 i 7 za bezzasadną, 
natomiast pkt.4 proponuje przekazać wg. właściwości do Prezydenta Miasta 
 
Głosowano w sprawie: 
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Druk nr 574 – podjęcie uchwały w sprawie rozstrzygnięcia skargi. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Jan Kaczanowski, Krzysztof 
Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert Madej, Tomasz 
Manikowski, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, 
Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, 
Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski 
BRAK GŁOSU (3) 
Robert Anacki, Przemysław Granat, Piotr Paluch 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Synowiec 
 
Podjęta uchwała w sprawie rozstrzygnięcia skargi, stanowi załącznik nr 36 do protokołu.  
 
Ad.24 Druk nr 580 - podj ęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji rekomenduje 
pozytywne rozpatrzenie wniosku w pkt 2, co do pkt.3 popiera zabezpieczenie środków w 
budżecie 2021 roku na realizacje zadań dot. inicjatyw lokalnych. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 580 - podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Jan Kaczanowski, Krzysztof 
Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert Madej, Tomasz 
Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy 
Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr 
Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski 
BRAK GŁOSU (2) 
Robert Anacki, Przemysław Granat 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Synowiec 
 
Podjęta uchwała w sprawie rozpatrzenia wniosku, stanowi załącznik nr 37 do protokołu.  
 
Ad.25 Sprawozdanie z obrotu nieruchomo ściami komunalnymi za III kwartał 2020 

roku. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że sprawozdanie z obrotu nieruchomościami 
komunalnymi za III kwartał 2020 roku, wszyscy radni otrzymali i stanowi załącznik nr 38 do 
protokołu. Ze sprawozdaniem zapoznała się i przyjęła do wiadomości Komisja Gospodarki i 
Rozwoju. W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji uznaję, że sprawozdanie z obrotu 
nieruchomościami komunalnymi za III kwartał 2020 roku, Rada Miasta również przyjęła do 
wiadomości.  
 
Propozycje przyjęto przez aklamację.  
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Ad.26 Informacja o stanie realizacji uchwał. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że informację o stanie realizacji uchwał wszyscy radni 
otrzymali i stanowi załącznik nr 39 do protokołu.  
 
Informację o stanie realizacji uchwał Rada Miasta przyjęła do wiadomości przez aklamację.  
 
Ad.27 Przyj ęcie protokołu z: XXVIII i XXIX sesji Rady Miasta Go rzowa 

Wielkopolskiego. 
 
Jan Kaczanowski - pyta, czy radni mają uwagi lub pytania do protokołu z XXVIII lub XXIX 
sesji Rady Miasta. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z: XXVIII sesji Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert 
Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar 
Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Paulina 
Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski 
BRAK GŁOSU (1) 
Robert Anacki 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Synowiec 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z: XXIX sesji Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan Kaczanowski, Anna 
Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, 
Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, 
Maria Surmacz, Robert Surowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna 
Wojciechowska, Radosław Wróblewski 
 
BRAK GŁOSU (3) 
Robert Anacki, Patryk Broszko, Krzysztof Kochanowski 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Synowiec 
 
Ad.28 Sprawy ró żne, wolne wnioski. 
 
Jan Kaczanowski – przypominam, że jutro o godz.12.00 odbędzie się wspólne posiedzenie 
komisji merytorycznych Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego dot. zaopiniowania projektu 
budżetu miasta Gorzowa Wielkopolskiego na 2021 rok. Przypominam, że sesja budżetowa 
zaplanowana została na 17 grudnia br.  
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Alicja Burdzińska – tak się składa, niestety, że ostatnimi czasy mamy wiele pożegnań i 
chciałam w tym momencie powiedzieć, że odszedł od nas Zenon Plech, mój kolega szkolny, 
z którym w przeszłości niejednokrotnie współpracowałam spełniając marzenia ciężko 
chorych dzieci. Był to wspaniały człowiek pełen ciepła, dowcipu, cudowny człowiek, 
fantastyczny sportowiec. Proszę Państwa abyśmy uczcili jego pamięć chwilą ciszy. 
Jan Kaczanowski – myślę, że każdy tę prośbę p. Alicji przyjął i w tych warunkach każdy z 
nas na swój sposób właśnie niech uczci minutą ciszy zmarłego Zenona Plecha, a p. Alicja 
ma rację, akurat miałem szczęście w swoim życiu poznać tego wspaniałego sportowca. 
Paulina Szymotowicz – dzisiaj mieliśmy już pierwsze mrozy w Gorzowie, więc moje pytanie 
jest skierowane do służb Prezydenta. Jak jesteśmy przygotowani jako miasto do utrzymania 
dobrych warunków drogowych nadchodzącej zimy? Jak wygląda realizacja i wykonanie?  
Agnieszka Kuźba – dyr.Wydz.Gospodarki Komunalnej i Transportu Publicznego -
odpowiadając na pytanie radnej P.Szymotowicz pragnę poinformować, że miasto ma 
podpisane umowy wieloletnie na obsługę miejskich ulic, skwerów, chodników, nawierzchni 
również w br. Te umowy obowiązują, są podpisane, w związku z czym już od początku 
listopada wszyscy nasi wykonawcy zobowiązani są do stałego monitoringu pogodowego i te 
czynności w razie potrzeby, w miarę pogarszania warunków atmosferycznych będą 
podejmowane. Już są podejmowane, już pierwsze prace pługo-posypywarek na tych 
lokalnych oblodzeniach, bo takie nam się zdarzają. Wyjechały, pracowały, także umowy są 
zawarte, wykonawcy przygotowani.  
 
Ad.29 Zako ńczenie obrad. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta – Jan 
Kaczanowski zamyka obrady XXX sesji Rady Miasta dziękując radnym za udział. 
 
 
        Przewodnicz ący Rady Miasta 
          ( - ) 
         Jan Kaczanowski 
 
 
Przygotowała:  
Małgorzata Matuszek 
Dorota Waldmann 
Barbara Szkudlarek 


